

BOQ for Sports Centers in Al-Ghatoon (Annex - A) / RFQ-IRQ-014913						
NO	وصف الاعمال	Item description	Unit/الوحدة	Requ. Qty/الكمية	السعر الوحدة / UP	Total Amount /السعر الاجمالي
1	الطلاء الداخلي: تجهيز المواد والادوات و ايدي عاملة مع ادوات السلامة الاساسية لطلاء الجدران والسقوف وفقاً للوصف التالي: -تنظيف وتنعيم الجدران بالكامل من الغبار والاخشنة وبقاياه الاصباغ القديمه وجميع الشوائب الخ..... - يتم طلاء الطبقة الاولى بصبغ الـأساس المناسب. -معالجة جميع الثقوب والتشققات الموجودة بالجدران بمادة المعجون المخصصة للأصباغ. -طلاء طبقتين او ثلاثة من الاصباغ المخصصة للأصباغ الداخليه من منشأ معروف و رصين. تجهيز وتركيب شمعته كهربائيه للأتار ببيضه اللون 60 واط قياس 100-80 سم من منشأ معروف و رصين مع كافة الملحقات. السعر يشمل التجهيز و التركيب	Interiors Emulsion Painting: Provide materials and manpower to paint walls and roofs according to bellow instructions: - Cleaning walls by removing dust, smoke traces, peeling paint, etc. - Painting by one layer of Primer paint. - Filling holes and cracks with special paste, then well sanding it. - Painting by two layer of Emulsion paint, specialized for interiors from a known and sober origin .	M2	140		
2		Supply & Install electric candle for lighting white color 60 W size 80-100 cm from a known and sober origin.	NO	22		
3		Supply and install lighting for second roof 60 *60 (60 W) or more (LED) from a known and sober origin with all accessories.	NO	4		
4		Supply and install circular lighting 60 W or more (LED) for second roof with linked it with power from a known and sober origin with all accessories.	NO	12		
5	الطلاء الدهني للحديد: تجهيز المواد والادوات لطلاء الابواب والشبابيك وفقاً للوصف التالي: -تنظيف الحديد من الغبار والاخشنة وبقاياه الاصباغ ومن كل الشوائب الخ... -تصليح الصفائح والاطارات المتضرره. -تطلاء طبقيه اولي بطلاء الاساس ضد الصدأ. - تطلاء بطيقتين من الطلاء الدهني من منشأ معروف و رصين.	Oil Painting for Steel: Provide materials and manpower's to paint doors and windows according to bellow instructions: - Cleaning doors by removing dust, smoke traces, peeling paint, etc. - Fixing damaged plates and frames. - Painting by one layer of Primer paint. - Painting by two layer of oil paint from a known and sober origin.	M2	6		
6	المقابض والاقفال للأبواب الخشبيه: تجهيز المواد والادوات والايد العمالة اللازمة لتنصيب المقابض والاقفال للأبواب الخشبيه من منشأ معروف و رصين مع كافة الملحقات وفقاً للوصف التالي: -المواد من الحديد المقاوم للصدأ. -التشطيبات من الحديد المقاوم للصدأ , البرونز , الزنك. - الأحجام: 18,16,12,8 انج. - السعر يشمل استبدال القديم بالجديد.	Handle and Locks for wooden doors: Provide materials and manpower to install hand lock for wooden doors, from a known and sober origin with all accessories according to the following specifications : - Materials: Stainless steel. - Finishes: stainless steel, brass, Zinc. - Size: 8", 12", 16" or 18". -The price includes removing the old broken handle and locks.	NO	2		
7	تصليح ابواب الالمنيوم: تجهيز المواد والادوات لتصليح ابواب الالمنيوم من منشأ معروف و رصين مع كافة الملحقات وفقاً للوصف التالي: -تبديل الملحقات المفقوده او العاطله (مقابض, اقفال, صفائح, نرمادات الخ.....) -تبديل صفائح الالمنيوم المتضرره. -تصليح وتبديل اطار الابواب لتعمل بشكل طبيعي. -تنعيم الابواب بشكل جيد وطلائها بطبقتين من الطلاء المناسب للالمنيوم , ومعالجة الفتحات بالماده المناسبه.	Repairing Aluminum Doors: Provide materials and manpower to repair aluminum doors, single plate/double plates, according to the bellow instructions: - Replacing missing accessories (handles, locks, plates, hinges). - Replacing damaged aluminum plate. - Repairing/Replacing the frame to get the door appropriately functional. - Well sanding the door, two layers of oil paint for aluminum door, filling the cracks with special paste.	NO	4		
8	خراط مغاسل البدين: تجهيز وتركيب خراط لمغسله اليد من منشأ معروف و رصين مع كافة الملحقات وفقاً للوصف التالي: -المعدن : براض. -طلاء السطح : كروم. -عدد المقابض : احادي او ثنائي. -الملحقات: انبوب التصريف, اقفال من الكروم, ماسوره الربط. - السعر يشمل ازالة القديم.	Mixer tap for ceramic basin: Supply and install Mixer tap for ceramic basin, from a known and sober origin with all accessories according to the following specifications : - Materials: Brass. - Surface finishing's: Chrome. - Number of Handles: Single/double handle. - Accessories: drain pipes, chrome valves and water supply line. -The cost includes removing old broken one.	NO	3		
9	صنابير او شطافات المراحيض: تجهيز وتنصيب صنابير وشطافات الماء من منشأ معروف و رصين وفقاً للوصف التالي: -الحجم 3/4 انج. - المعدن : براض مطلي بالكروم - مغلفه الحائط. -الملحقات: غطاء الثقب كافة اللوازم . - السعر يشمل ازالة القديم .	Water Tap: Provide machinery, material and manpower to supply and install water taps, from a known and sober origin with all accessories,the supplied tap should adhere to the following specification : - Size: 3/4 inch. - Material: Brass, Chrome finished. - Wall mounted. - Accessories: hole cover, reducer. -The cost includes removing old broken one.	NO	4		
10	مقعد مرحاض قطعه واحده (غري): تجهيز وتنصيب مقعد مرحاض غري من منشأ معروف و رصين مع كافة الملحقات وحسب الوصف التالي: - الماده: سيراميك. -اللون ابيض. - تدفق مزدوج. -نوع التنصيب : مثبت على الارض. -غطاء المقعد: عالي الجودة PP بلاستيك. -طريقة التنظيف: بالسيفون المزدوج. - السعر يشمل تنصيب قاعده المراض ابواب بلاستيك 4 انج مرتفع عن المجره 2 متر , ويستخدم اثابيب بلاستيك 3/4 انج 3 متر لتجهيز الماء, السعر يشمل ازالة المراض القديم.	One Piece Toilet Seat: Supply and install one piece toilet seat, from a known and sober origin with all accessories according to the following specifications - Material: Ceramic. - Color: white. - Feature: Dual-Flush. - Installation Type: Floor Mounted. - Seat cover material: High quality PP plastic. - Flushing Method: Siphon Flushing the price includes installation of latrine base using 4" PVC pipes, up to 2m for sewage system and using PPR pipes, 3/4" , up to 3m for water supply and the cost includes removing old broken one .	NO	1		
11	خزان تدفق الماء لتنظيف المراحيض: تجهيز وتنصيب خزان تدفق الماء من منشأ معروف و رصين مع كافة الملحقات وفقاً للوصف التالي: -الماده سيراميك. -اللون ابيض. -الميزة: شطف مياه من 6 إلى 10 لترت , صهريج سيراميك مع ذراع تدفق أمامي , مدخل مياه جانبي. نوع التنصيب: جداري. -الأبعاد (عرض × عمق × ارتفاع) ملم: 380 × 175 × 430. -يشمل العمل تركيب قاعدة خزان التدفق باستخدام خرطوم قطر 40 مم يتم توصيله مع مجموعة المراض واستخدام أنابيب PPR البلاستيك 1/2 انج لتوصيل إمدادات المياه. - السعر يشمل ازالة القديم.	Flush Tank: Supply and install flush tank, from a known and sober origin with all accessories according to the following specifications : - Material: Ceramic - Color: white. - Feature: 6-10 liters water flushing, Ceramic cistern with front flush lever, Side water inlet - Installation Type: Wall Mounted. - Dimensions(WxDxH)mm: 430x175x380 The work includes installation of flush tank base using Ø 40mm hose to be connect with toilet set and using PPR pipes, 1/2" for connection of water supply. -The cost includes removing old broken one .	NO	4		

Total price